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Barn- och grundskolenämndens ordförande 
Kommunfullmäktige 2024-03-04 

Svar på interpellation från Agneta Lundahl 
Dahlström (S) angående nya skolor i centrala 
Täby 
Agneta Lundahl Dahlström (S) har i en interpellation den 5 februari 2024 ställt 
en fråga om hur planeringen för att tillgodose behovet av permanenta skolplatser 
i centrala Täby inom de närmsta åren och på sikt fortskrider. 

Planer finns för en ny F-9 skola för minst 900 elever inom Täby park. Den 22 
november 2021 fattade kommunfullmäktige beslut om ersättning för faktisk hyra 
för skolan. Beslutet överklagades och vann laga kraft först i början av år 2023. 
Det har resulterat i att projektets ekonomiska förutsättningar har förändrats. 
Dialog pågår med byggherren för den nya skolan och avtalen kvarstår 
fortsättningsvis. Byggherren inväntar att marknadsläget ska stabiliseras.  

I närheten av Täby park ligger Byängsskolan. Byängsskolan AB hyr skollokalerna 
av kommunen. Skolbyggnaderna är ålderstigna och behöver rivas eller 
totalrenoveras. När den nya skolan i Täby park står klar kan Byängsskolans 
verksamhet flytta till Täby park så att den befintliga skolbyggnaden kan renoveras 
eller ersättas med en ny. Den markanvisning som har funnits mellan Täby 
kommun och byggherren avseende denna fastighet har löpt ut. Utredning pågår 
avseende olika alternativ för att verksamheten fortsatt ska kunna bedrivas. 

 

Petter Norrthon (L) 
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